
Παρασκευή, 16/5, πριν την Κυβερνητική Επιτροπή, κατ’εντολή 
σας, συναντηθήκαμε στο γραφείο μου οι Παπαντωνίου, 
Παπαϊωάννου, Ρέππας, Γιαννίτσης και εγώ, για τα χρέη των 
τηλεοπτικών σταθμών.

Αποφασίσαμε να σας προτείνουμε:

α) Ρύθμιση σε 48 (εγώ λέω 36) μηνιαίες δόσεις των οφειλών 
φορολογικής φύσεως. Ως προς τον ΦΠΑ, επειδή πρόκειται 
για παρακράτηση φόρου εισπραττόμενου (υπεξαίρεση), 
νομίζω ότι δεν πρέπει να υπαχθεί στη ρύθμιση, αλλά να 
αναζητηθεί άμεσα.

β) Για τις λοιπές οφειλές (κοινωνικοασφαλιστικές, 
Τράπεζες, ΔΕΗ, ΟΤΕ, κ.λ,π) να υπάρξουν ρυθμίσεις από 
τους ίδιους τους φορείς, στα πλαίσια των νομίμων 
διαδικασιών, με κατεύθυνση τη μέγιστη διευκόλυνση, 
χωρίς να πολυακούγεται.

γ) Τα τελεσίδικα πρόστιμα προς Ε.Σ.Ρ. πρέπει να 
καταβληθούν άμεσα. Δεν νοείται ρύθμιση οφειλών που 
επιβάλλονται από Ανεξάρτητη Αρχή. Υπονομεύεται το 
κύρος των κυρώσεων !! και της Αρχής.

δ) Απαγόρευση άσκησης αίτησης αναστολής κατά 
αποφάσεων του ΕΡΣ. Διαφωνώ με αμφίβολης 
συνταγματικότητας απαγορεύσεις. Αντ’αυτής, 
προτείνω όπως οι σχετικές κύριες προσφυγές 
εκδικάζονται ως “νόμω προτετιμημένες”, εντός τακτής 
συντόμου προθεσμίας.



ε) Νομοτεχνικά το κείμενο ρύθμισης του Ρέππα δεν με 
βρίσκει σύμφωνο, σε αρκετά σημεία, αλλ’αυτό δεν 
είναι του παρόντος. Οταν αποφασισθεί η ουσία της 
ρύθμισης, επανερχόμαστε σε αυτό.

στ) Ζήτησα από Ρέππα να συγκεντρωθούν οι οφειλές, κατά 
οφειλέτες, “δανειστές”, ύψος, αν προηγήθηκαν άλλες 
ρυθμίσεις, χρόνος βεβαίωσης οφειλής, κ.λ.π.

ζ) Ετσι κι αλλιώς, θα μας κράξουν για τις ρυθμίσεις αυτές 
τα μικρά κόμματα, ίσιος και η Ν.Λ αν δεν την 
πλησιάσουν οι ενδιαφερόμενοι. Είναι σκόπιμο να 
ζητήσετε από τον Δρύ (το έκανα εγώ πριν δύο μήνες και 
μου είπε ότι σας έστειλε χαρτί) την πορεία εξόφλησης 
των δόσεων από τις ΠΑΕ.
Ετσι, σαν δείγμα ότι κάποιες ρυθμίσεις είναι 
επιβεβλημένες.
Εδώ, για την εξασφάλιση .........  πολυφωνίας.
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